
 

 

RESUM DEL CONSELL CONSULTIU DE COMUNICACIÓ 

 

16 de novembre de 2021, a les 19 hores 

Jordi Acero, Maria Lloret (en substitució de Montse Villalonga), Cristina Ribas, Quico 

Zamora (en substitució de Manel Balaguer), Jordi Argilaga, Juan Díaz. Jaume Cabot, 

Cristina Lancho i Rafel López 

Desenvolupament de l’ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta del consell del 2 de febrer de 2021.  

Tots els assistents es mostren a favor. 

2. Estat de la nova pàgina web 

Jordi Acero informa que la nova pàgina web es va adjudicar al mes de juny i que ara es 

troba en la fase de construcció de l’estructura i disseny amb l’empresa guanyadora 

EVELB. També s’explica que s’estan recollint les dades que han de sortir al web per 

part de totes les àrees. Reconeix que el procés va més lent del que es voldria. 

Cristina Ribas aconsella sortir amb una versió de mínims perquè és molt difícil tenir-ho 

tot i que això animarà a les àrees que no han enviat tota la informació a fer-ho. 

Juan Díaz demana especial cura en l’apartat de la Seu Electrònica del nou web per tal 

que sigui eficient i clar per a la ciutadania. 

A la pregunta de terminis de posada en funcionament, Jordi Acero respon que la previsió 

seria al llarg del primer trimestre del 2022. 

3. Manual d’Imatge Corporativa 

Rafel López explica que s’està elaborant el Manual d’Imatge Corporativa de l’Ajuntament 

de Vilassar de Mar per donar coherència a tots el es fa des de la corporació. Presenta i 

explica el manual i els seus diferents apartats: escut de l’ajuntament, ús de la marca 

VdM endavant, canvi del pantone del color corporatiu que passa de taronja a blau, 

elements de papereria, elements de cartelleria, etc. 

Tots els assistents es mostren d’acord amb la utilitat que tindrà aquest manual i es 

demana feina interna perquè tot el personal treballador entengui la seva importància 

comunicativa. 

4. Programació de Vilassar Ràdio 

Jaume Cabot presenta la nova temporada de Vilassar Ràdio en la qual destaca el retorn 

del personal que hi treballa i del que hi col·labora a la presencialitat, amb les mesures 

de la covid-19 pertinents. Cabot assenyala que la programació és 100% pròpia i posa 

l’accent en l’estrena de dos programes, un pensat per divulgar la història marítima de 



Vilassar de Mar: “Ran de mar” i l’altre per divulgar l’activitat econòmica de la flor i la 

planta “Entre flors i plantes”.  

Cabot també informa que per mesures covid les tertúlies polítiques passaran a ser 

entrevistes de mitja hora amb els portaveus dels diferents grups municipals, una cada 

dos mesos, i que començarien aquest mes de novembre.  

3. Altres temes a tractar 

Maria Lloret passa unes fotografies d’uns cartells informatius d’obres en castellà i 

demana que es canviïn. Des de Comunicació es passaran a Serveis Territorials ja que 

són cartells que posen directament les empreses adjudicatàries de les obres. 

Lloret també es fa ressò de queixes que li fan arribar de l’ANC de no presència a la 

ràdio. Cabot explica que l’ANC rep el mateix tracte que la resta d’entitats i associacions 

del poble i fa esment a totes les notícies que hi ha penjades al web de la ràdio sobre 

l’ANC. 

Quico Zamora posa sobre la taula crear un espai de ràdio per a les entitats. 

Juan Díaz pregunta sobre els problemes d’emissió a la ràdio els darrers dies. Cabot 

explica que ha estat degut a un problema amb l’emissor i que ara es treballava amb un 

emissor provisional de menys cobertura però que cobria tot el municipi a l’espera de 

tenir arreglat l’emissor. 

Jordi Argilaga pregunta sobre nombre de visites als podcast de la ràdio. Cabot li respon 

que han augmentat molt. 

Cristina Ribas pregunta si es fa alguna memòria anual d’activitats de la ràdio i se li 

respon que no. 

Maria Lloret pregunta sobre la possibilitat de canviar el format dels escrits dels grups 

municipals al butlletí i al portal de transparència per tenir l’opció de posar fotos que no 

siguin només les de partit o portaveus. Rafel López explica que aquest és un tema 

regulat al Reglament de mitjans de comunicació al qual es va arribar per consens de 

tots els grups. Demana obrir el debat quan es treballi el nou format del butlletí. 

No hi ha més temes a tractar. 

La reunió telemàtica finalitza a les 20:35 hores. 


